

**Richtlinien 2012/19/EU (WEEE II)**  
**und 2011/95/EU (ROHS II)**

Wir erklären hiermit, dass alle von der Fa. Inter-Tech Elektronik Handels GmbH in den deutschen Wirtschaftsraum eingeführten und in diesem verkauften Artikel, nach der Richtlinie 2012/19/EU des Europäischen Parlaments und des Rates über Elektro- und Elektronik-Altgeräte, bei der Stiftung EAR, unter der Registrierungsnummer DE 59709250, registriert sind.

Die Kennzeichnung erfolgt über das entsprechende ElektroG Symbol und die Registrierungsnummer.

In Anlehnung an ROHS II werden alle unsere Produkte schadstoffarm produziert und erfüllen die Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

**Directive 2012/19/EU (WEEE II)**  
**and 2011/95/EU (ROHS II)**

We hereby declare that all from Inter-Tech Elektronik Handels GmbH imported and in Germany sold products are registered under the registration number DE 59709250 by the Stiftung EAR, according to the directive 2012/19/EU of the European Parliament and of the Council on waste electrical and electronic equipment.

The identification is made by the WEEE symbol and the registration number.

According to RoHS II all our products are produced environmentally compatible and fulfill the directive 2011/95/EU of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of certain substances in electrical and electronic equipment.

Langenhagen, 19.01.2016

*Inter - Tech*  
Elektronik Handels GmbH   
Hainhäuser Weg 93 D-30855 Langenhagen Germany  
Tel.: 0511 - 78 42 41 / 72 66 78 30 Fax: 0511 - 78 42 16